
 

Strona 1 z 4 
 

Komisja do spraw Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół II  

Posiedzenie w dniu 24 czerwca 2024 

 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:27 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Wojciech Haba 

3. Mirosław Kuzka 

4. Justyna Łakomiec 

5. Andrzej Pedrycz 

oraz Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów), Monika Dolezińska-Włodarczyk 

(Zastępca Wójta Gminy Masłów), wnosząca petycję,  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Justyna Łakomiec (Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) otworzyła 

posiedzenie i przywitała uczestników. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

W posiedzeniu uczestniczy 3 z 3 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik protokołu.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca poprosił o przegłosowanie zaproponowanego porządku obrad w związku  

z brakiem głosów w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Wojciech Haba, Mirosław Kuzka, Justyna Łakomiec 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego protokołu.   

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Wojciech Haba, Mirosław Kuzka, Justyna Łakomiec 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

 

5. Rozpatrzenie petycji z dnia 29.04.2024 r. 

Przewodnicząca Komisji poinformował, że treść petycji jest dostępna i udzieliła głosu wnoszącej 

petycję. 

Mieszkanka Masłowa Drugiego poinformowała, że jest usatysfakcjonowana działaniami podjętymi 

i odpowiedziami jakie otrzymała dotychczas. Wnosząca petycję otrzymała już warunki 

przyłączenia do sieci gazowej , ze wskazaniem terminów realizacji.  

Justyna Łakomiec (Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) zwróciła się z 

pytaniem do mieszkanki, czy kierować sprawę do wójta. 

Wnosząca petycję odpowiedziała, że już otrzymała odpowiedź od wójta. 

Monika Dolezińska-Włodarczyk (Zastępca Wójta Gminy Masłów) zabrała głos wyjaśniając z czego 

wynikł problem. Budowa gazociągu nie jest zadaniem własnym gminy. Przed rozpoczęciem 

inwestycji spółka gazownicza zbierała ankiety w celu rozeznania się, jaka ilość mieszkańców 

będzie zainteresowana przyłączem. Na tej podstawie powstał projekt sieci. Zastępca Wójta 

poinformowała także, że sygnały o problemie z przyłączami były zgłaszane i na tej podstawie 

urząd wystosował pismo do spółki z prośbą o wskazanie możliwości przyłączenia się do sieci. Ze 

strony wójta zadanie zostało zrealizowane i odpowiedź na petycję została udzielona.    

Mieszkanka Masłowa Drugiego zwróciła się z pytaniem, kto zdecydował o ilości przyłączy i o tym, 

które budynki zostaną przyłączone i kto rzucił hasło, że gazu nie będzie.  

Monika Dolezińska-Włodarczyk (Zastępca Wójta Gminy Masłów) wyjaśniła, że to zadanie 

realizuje gazownia, nie jest to rola gminy. Urząd współpracuje z gazownią wspierając 

mieszkańców. Otrzymaliśmy informację dotyczącą opóźnień w realizacji zadania, wynikającą  

z pandemii. 

Mieszkanka Masłowa Drugiego opisała przypadek osoby która założyła fotowoltaikę oraz pompę 

ciepła (koszt zadania ponad 110.000 zł) i zapłaciła za prąd 10.000 zł za rok.  

Andrzej Pedrycz (Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) odpowiedział, 

że być może fotowoltaika w tym przypadku była założona za późno i nie zdążyli zmagazynować 

energii, którą zużywa pompa.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zabrał głos wyjaśniając wnoszącej 

petycję, że jeżeli gazownia wydała warunki to nie może się już wycofać. Decyzja o realizacji jest 



 

Strona 3 z 4 
 

po stronie Pani. W odniesieniu do złożonej petycji, jeżeli Pani potwierdza, że urząd się już 

wywiązał to Przewodniczący zaproponował aby wnosząca petycję ją wycofała.  

Mieszkanka Masłowa Drugiego ponownie potwierdziła, że odpowiedź już otrzymała od wójta. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że petycja została skierowana do dwóch organów; wójt udzielił 

odpowiedzi a petycja skierowana do Rady jest właśnie rozpatrywana. Wobec czego pozostaje 

kwestia jej rozstrzygnięcia. Przewodniczący Rady zwrócił się do Zastępcy Wójta z pytaniem czy 

skierować petycję do wójta. 

Wnosząca petycję zabrała głos informując, że na pewno nie wycofa petycji bo nie po to ją składała. 

Mieszkanka ponownie potwierdziła, że Wójt już udzielił odpowiedzi.  

Monika Dolezińska-Włodarczyk (Zastępca Wójta Gminy Masłów) wyjaśniła jakie możliwości 

rozpatrzenia petycji ma komisja (przekazanie do wójta albo komisja rekomenduje, że petycja jest 

bezpodstawna w związku z tym rozpatrzeniem). 

Mieszkanka Gminy wyjaśniła, że petycja nie jest bezpodstawna i że została załatwiona 

pozytywnie.  

Przewodnicząca poprosiła o stwierdzenie quorum i przystąpiła do głosowania stanowiska.  

Głosowano w sprawie uznania petycji za zasadną 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Wojciech Haba, Mirosław Kuzka, Justyna Łakomiec, Andrzej 

Pedrycz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r. 

Justyna Łakomiec (Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) przedstawiła 

propozycję planu pracy.  

Brak głosów w dyskusji.  

Głosowano w sprawie przyjęcia proponowanego planu pracy Komisji na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Wojciech Haba, Mirosław Kuzka, Justyna Łakomiec, Andrzej 

Pedrycz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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7. Sprawy inne 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

8. Zakończenie obrad 

Justyna Łakomiec (Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) zamknęła 

posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

 

  

Przygotował: Joanna Synak 


